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Augšdaugavas novada pašvaldība 
Dome 

 

 

APVIENOTĀS FINANŠU KOMITEJAS  
(izglītības, kultūras un sporta jautājumu komiteja, sociālo un veselības  
jautājumu komiteja, tautsaimniecības komiteja un attīstības komiteja)  

 
SĒDES PROTOKOLS  

Daugavpilī 
 
 
2023.gada 16.martā         Nr.46 
 
Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 9.00, Rīgas iela 2, Daugavpils  
Sēde atklāta plkst. 9.00. 

 
 

Sēdi vada: Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs 
Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja   
 
Sēdē piedalās: 
 

• komitejas locekļi: 
Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, 

Dainis Millers, Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, 

Aleksandrs Sibircevs 
 

• attālināti komitejas locekļi:  
Pāvils Kveders, Aleksejs Mackevičs, Regīna Tamane 
 

• novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Pēteris Dzalbe, Olga Lukaševiča, Ināra Natarova, Andris Pļaskota, Vita Rūtiņa, Irēna 

Timšāne, Raimonds Užulis, Jānis Vanags 
 

• attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 
Dainis Bitiņš, Dagnija Dāvidsone, Irina Dudareva, Vija Jegorova, Guntis Kaminskis, Diāna 

Laizāne, Milāna Loča, Zigfrīda Plepe, Sanita Snetkova, Kristīna Straume, Kristīne 

Vasiļevska, Jolita Zubcova 
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• attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 
Ruta Buldure, Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme 
 

• attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 
Valentīna Gadzāne, Sofija Glūmāne, Betija Ivanova, Arkādijs Karņickis, Ināra Miglāne, 

Biruta Ozoliņa, Aina Pabērza, Iveta Plone, Vija Pļaskota, Nikolajs Poltavecs, Jānis Proms, 

Ēvalds Stašulāns, Pēteris Stikāns, Benita Štrausa, Ināra Ūbele 
 

• attālināti Augšdaugavas novada Sociālā dienesta vadītāja Anna Jegorova 
• attālināti Augšdaugavas novada Kultūras pārvaldes vadītāja Ināra Mukāne 

 
 
Sēdes sākumā nepiedalās deputāts Pāvils Kveders. 
 
 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Par Augšdaugavas novada pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības plāna 2023.-
2025.gadam apstiprināšanu 

2.  Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas 2022.-
2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2022.-2024.gadam aktualizāciju 

3.  Saistošie noteikumi “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 2023.gadam” 
 

 
1. 
 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības plāna  
2023.-2025.gadam apstiprināšanu 

____________________________________________________________________ 
(Raimonds Užulis, Gunta Okmane, Vitālijs Aizbalts, Vita Rūtiņa, Maigurs Krievāns, 

Viktors Jasiņavičs, Olga Lukaševiča, Arvīds Kucins) 
  
Uzstājās: 
 

Deputāti apspriež pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības plānu. 
 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, lūdz precizēt Kalkūnes pagasta ceļa 

“Celtnieks-Daugava” posma garumu un papildināt pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības 
plānu ar ceļu numuriem. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    

15 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 

Arvīds Kucins, Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Gunta 
Okmane, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, 
Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj:  
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1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmumu projektu “Par 
Augšdaugavas novada pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības plāna 2023.-2025.gadam 
apstiprināšanu”, precizējot Kalkūnes pagasta ceļa “Celtnieks-Daugava” posma garumu un 
papildinot pašvaldības ceļu vidējā termiņa attīstības plānu ar ceļu numuriem. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Raimondam Užulim, Inženiertehniskās 

nodaļas transporta tīklu inženierim. 
 

2. 
 

Par Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas               
2022.-2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2022.-2024.gadam aktualizāciju 

____________________________________________________________________ 
(Olga Lukaševiča, Vitālijs Aizbalts, Vita Rūtiņa, Raimonds Užulis, Viktors Jasiņavičs, 

Reinis Līcis, Jānis Belkovskis, Gunta Okmane, Arvīds Kucins) 
  
Uzstājās: 
 

Olga Lukaševiča, Attīstības pārvaldes Plānošanas nodaļas vadītāja, informē par to, ka 
uz nākamo domes sēdi tiek gatavots kārtējais lēmuma projekts par grozījumiem investīciju 

plānā, kur tiks iekļautas vēl dažu pagastu iesniegtās vajadzības, kuras netika ieliktas šī gada 

budžetā, bet ir uzskatītas par nepieciešamām, un iestrādātas ceļu attīstības plāna pozīcijas, 
kuras paredzētas realizēt šogad un lūdz investīciju plānā labot tehniskas kļūdas.  
 

Vitālijs Aizbalts, deputāts, lūdz precizēt projekta “Ielu apgaismojuma inženiertīklu 
izbūve Augšdaugavas novadā” nosaukumu, lai visās vietās – iesniegumā, būvatļaujā un 
investīciju plānā - tas skanētu vienādi. 

 
Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, lūdz precizēt projekta “Ielu 

apgaismojuma inženiertīklu izbūve Augšdaugavas novadā” indikatīvo summu, jo reāli tā ir 

daudz lielāka. 
 

Viktors Jasiņavičs, deputāts, izsaka paldies, ka investīciju plānā ir iekļauti projekti 
“Sporta zāles celtniecības Randenes ciemā Randenes pamatskolas un novada Sporta skolas 
sporta nodarbību norises nodrošināšanai”, “Ilūkstes Raiņa vidusskolas Ilūkstes sporta bāzes 

pilnveidošana un teritorijas labiekārtošana”. Sakarā ar projektu “Automašīnu stāvvietu 
zonas izveidošana pie Ilūkstes PII “Zvaniņš” ēkas Ilūkstē” pievērš uzmanību tam, ka 
Jaunatnes nama pagrabtelpā stāv ūdens. Jādomā, kā atrisināt šo problēmu, varbūt sākt no 
drenāžas un tikai pēc tam likt asfaltu.  

 
Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, runā par iespējām veikt drenāžas 

darbus pie Jaunatnes nama. 
 

Vitālijs Aizbalts, deputāts, lūdz izņemt no investīciju plāna projektus, kuri jau ir 
realizēti. 
 

Reinis Līcis, deputāts, lūdz iekļaut investīciju plānā Ilūkstes Raiņa vidusskolas 
stāvlaukuma būvniecību ar provizorisko summu 88000 euro, jo jau ir sagatavots tehniskais 
projekts. 
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Gunta Okmane, deputāte, interesējas par Subates “sarkano” dzīvojamo māju, vai to 

nevajag iekļaut investīciju plānā?  
 
Vitālijs Aizbalts, deputāts, skaidro, ka pašlaik tam nav finansējuma, domā, ka var 

mēģināt finansējumu dabūt no dzīvokļu programmas. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    

15 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 

Arvīds Kucins, Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Gunta 

Okmane, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, 

Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj:  
 
1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmumu projektu “Par 

Daugavpils valstspilsētas un Augšdaugavas novada attīstības programmas                     
2022.-2027.gadam Augšdaugavas novada investīciju plāna 2022.-2024.gadam 
aktualizāciju”, precizējot projekta “Ielu apgaismojuma inženiertīklu izbūve Augšdaugavas 

novadā” nosaukumu un indikatīvo summu, izņemot no investīciju plāna projektus, kuri ir 
jau realizēti, iekļaut investīciju plānā Ilūkstes Raiņa vidusskolas stāvlaukuma būvniecību ar 
provizorisko summu 88000 euro. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Olgai Lukaševičai, Attīstības 
pārvaldes Plānošanas nodaļas vadītājai. 

 
3. 
 

Saistošie noteikumi “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 2023.gadam” 
____________________________________________________________________ 

(Irēna Timšāne, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe, Viktors Jasiņavičs, Aleksejs Mackevičs, 

Jānis Belkovskis, Arvīds Kucins) 
 
Uzstājās: 
 

Vitālijs Aizbalts, deputāts, izsaka priekšlikumu papildināt saistošos noteikumu par 

pašvaldības budžetu 2023.gadam ar atliku budžeta pozīciju: videonovērošanas ierīkošana 

Ilūkstes Raiņa vidusskolā ar indikatīvo summu 13000 euro un pamatu ierīkošana pie Sporta 
skolas stadiona padel tenisa spēlei.  

 
Irēna Timšāne, Finanšu pārvaldes vadītāja, ja komiteja atbalsta un ir zināmas 

summas, piekrīt priekšlikumus iekļaut saistošo noteikumu projektā, samazinot rezerves 
fondu. 
 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, skaidro, ka summa ir zināma tikai 

videonovērošanas ierīkošanai Ilūkstes Raiņa vidusskolā saskaņā pašvaldības speciālistu 

izstrādāto tāmi. Pārējās summas vēl nav precīzas, jo ir jāzina vai betona pamatne ir būve, 

vai nav. Ja tā ir būve, tad jāsagatavo tehniskā dokumentācija un piešķirt līdzekļus var tikai 
projektēšanai. Taču precīza summa būs zināma tikai pēc iepirkuma. Līdzīgi ir arī ar flīžu 

nomaiņu Ilūkstes baseinā. Atbalstāmas ir 3 pozīcijas un ir jāveic iepirkumi 

videonovērošanas ierīkošanai Ilūkstes Raiņa vidusskolā, tehniskās dokumentācijas 
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izstrādāšanai pamatu ierīkošanai pie Sporta skolas stadiona padel tenisa spēlei un flīzēšanai 

Sporta skolas baseinā. 
 

Viktors Jasiņavičs, deputāts, interesējas, vai budžetā ir iekļauta traktora iegāde 

Ilūkstei? Višķu sociālās aprūpes centram ir nepieciešams šķūnītis, vai to tagad arī nevar 

atrisināt? 
 
Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, - par traktora iegādi Ilūkstei pašlaik 

notiek tirgus izpēte. Piedāvā, kā risinājumu, Višķu sociālās aprūpes centram iegādāties 

mazo jūras konteineru. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    

15 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 

Arvīds Kucins, Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Gunta 

Okmane, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, 
Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj:  

 
1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmumu projektu 

“Saistošie noteikumi “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 2023.gadam””. 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Irēnai Timšānei, Finanšu pārvaldes 

vadītājai. 
3. Uzdod atbildīgajiem speciālistiem veikt iepirkumus videonovērošanas ierīkošanai 

Ilūkstes Raiņa vidusskolā, tehniskās dokumentācijas sagatavošanai pamatu ierīkošanai pie 

Sporta skolas stadiona padel tenisa spēlei, flīzēšanai Sporta skolas baseinā, zāles pļāvēja 

traktora iegādei Ilūkstē un atbilstoši iepirkumu rezultātiem piešķirt līdzekļus no budžeta 

programmas “Līdzekļi neparedzētiem gadījumiem”.  
 
 
 

Sēde slēgta plkst. 10.05. 
 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes 
finanšu komitejas priekšsēdētājs       Arvīds Kucins 
   

 
Kancelejas Protokolu daļas 
vadītāja                      Rita Jankovska 


